
Arbeidsgruppemøte Kongsheim 16.03.21 

Tilstede: Lars, Solvor, Marita (stedfortreder for Marie), Elisabeth, Inger Elise, Hanne, Kristin, Berit, 

Randi 

 

Dette var et møte hvor vi fra Tynset var fysisk samlet og hadde med Sign arkitektur på Teams 

Tegningene ble gått igjennom, og både gruppa og Sign stilte spørsmål og kom med innspill. Sign 

skulle etter beste evne forsøke å endre tegningene i etterkant. 

 

Hovedpunkter: 

Avdelingen er inndelt i 4 brannsoner, derfor disse dørene i gangene. 

Det er ønskelig å endre plassering av toalettene, slik at det er atkomst fra gangen 

Bano-bad er ønsket på 4 av badene. 

Treningskjøkken flyttes slik at det ikke blir i samme rom som treningsrommet (fysioterapi) 

Det er ønskelig med håndvasker både på stue og kjøkken (til pas og ansatte) 

Uteareale er fortsatt noe uklart. 

 

 

 

Ref: Randi 


